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Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester tisztelettel köszönti a megjelent állampolgárokat, 
köszönettel veszi, hogy megjelentek. 

Tájékoztatja a feleket a közmeghallgatás okáról és indokoltságáról. Elmondja, hogy több 
folyamatban lévő ügye van az önkormányzatnak, így többek között a TOP Plusz pályázat keretében 
különböző projektek fognak megvalósulni. A település területén lévő kerékpárutak felújítása során 
megmaradt egy kb. 15 millió forintos kerete az önkormányzatnak, amely átcsoportosításra fog 
kerülni és ennek keretében kívánja az önkormányzat megvalósítani egy műfüves futballpálya, illetve 
egy pumpapálya kivitelezését. Ezen beruházások összege kb. 131 millió forint.  

További két projekt folyamatban van, amelyeknek a támogató okiratai aláírásra kerültek. Ez a még 
aszfalttal nem rendelkező közutakra vonatkozik, illetve az orvosi rendelő felújítását foglalja magába. 

A piactér tekintetében még nincs érdemi döntés. Tervben van egy közterületi mosdó kialakítása is.  

A Magyar Falu program tekintetében egy befejezésre váró program is van, amely a járdák 
felújítására vonatkozik.         
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Ismerteti továbbá a település intézményei vonatkozásában tervezett fejlesztéseket. 

Tájékoztatja továbbá a megjelenteket, hogy nem kíván az önkormányzat adókat emelni.  

Az önkormányzat gazdálkodása stabil, minden számlát időben ki tudott fizetni. 

Kalcsó Istvánné annyit kíván hozzászólni az előadottakhoz, hogy fontos, hogy a lakosság tudjon 
róla, hogy sem hosszú-, sem pedig rövid lejáratú tartozása nincs a településnek és ez már 10 éve így 
van.    

Ezt követően Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester a lakosságnak adja meg a szót és kéri, 
hogy akinek véleménye, észrevétele, javaslata van, az adja elő. 

Furák Zoltán megkérdezi, hogy van-e valamilyen akcióterv arra vonatkozóan, hogy a belvíz 
elvezetése milyen módon kerüljön megvalósításra. Számos helyen betemetésre kerültek a 
vízelvezető árkok, oly módon, hogy nem kerültek áteresztek beépítésre. Ez azt a veszélyt rejti 
magába, hogy egy csapadékosabb időszak eseténbe a falut el fogja önteni a víz.          

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy jogos a felvetés, kb. 1-1,5 hónappal 
ezelőtt jelezte Taján István képviselőnek, hogy mindenhol kerüljön felmérésre az önkormányzati 
intézmények tekintetében ezek a területek és mindenhol kerüljön áteresz beépítésre, ahol erre 
szükség van. Az önkormányzatnak is példát kell, hogy mutasson. Ezt követően kerülnek 
kipostázásra a felszólítások a lakosok részére.  

Negye Zoltán köszönti a megjelenteket, majd csatlakozik a Furák Zoltán által elmondottakhoz. 
Elmondja, hogy a szennyvízbekötési projekt alkalmával több járda feltörésre került, amelyek 
állapota jelenleg is igen rossz. Ezt már korábban jelezte, egyben kérte, hogy amennyiben lehetőség 
van rá, az önkormányzat szíveskedjen felmérni. 

Egyebekben elmondja, hogy megjelenésének célja, hogy tájékoztatást nyújtson arról, hogy a 
településen alakult egy új egyesület, a Kétegyért Egyesület. Ezt követően tájékoztatást nyújt az 
egyesület céljáról. Az egyesületnek nevet kellett választani, ami eredetileg a Kétegyházáért Egyesület 
lett volna, amely névhasználathoz azonban az önkormányzat nem járult hozzá. Sérelmezi, hogy az 
képviselő-testület indokolást nem adott arra vonatkozóan, hogy miért nem járult hozzá a 
névválasztáshoz. Álláspontja szerint ez nem fogadható el. Korábban is volt egy hasonló elnevezésű 
egyesület. 

Ezt követően az egyesület egy más nevet választott, majd elkezdte a működését, amely nagy 
érdeklődést keltett. Meg is szervezték az első rendezvényüket, amelyhez segítséget nyújtott a 
művelődési ház. 2024. október 21-én megkereste Abrudán Andreát, hogy milyen szabad időpontok 
vannak még a művelődési házban, amelyre azt a tájékoztatást kapta, hogy az idei évre nincs több 
szabad időpont, arról azonban nem kapott tájékoztatást, hogy ezek pontosan milyen jellegű 
programok, amit egyébként írásban kért megküldeni. Részletesen taglalja az ezzel kapcsolatos 
körülményeket. Egyebekben csatlakozik polgármester asszony korábbi felszólalásához, hogy 
„Hajrá Kétegy!” 

Jó dolognak tartaja, hogy az önkormányzat sok programot szervez. 

Negye Zoltán ezt követően a helyi sportegyesülettel kapcsolatosan elmondja, hogy az nem működik 
megfelelően, álláspontja szerint számos probléma tapasztalható. Az egyesület több éve nem tudott 
TAO támogatást igénybe venni. 
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Elmondja továbbá, hogy ők tenni szeretnének a településért, ez a hosszú távú céljuk. Az egyesületük 
egyebekben nem kíván politizálni. Sokat kaptak a településtől és ezt meg szeretnék hálálni, adni is 
akarnak a lakosoknak és a településnek.  

Köszöni a lehetőséget. 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester válaszként elmondja, hogy a sportegyesületről 
érdemben nem tud nyilatkozni, a támogatási feltételeknek, mint civil szervezet megfeleltek 
korábban.  

A programokkal kapcsolatosan el kívánja elmondani, hogy a COVID időszak után gyakorlatilag 
nem volt közösségi élet, hiszen erre nem volt mód és lehetőség. Később gazdasági probléma volt 
a programok megszervezésére, amelyek gátolták az ilyen intézkedések megtételét. Ezt követően 
azonban megindult a közösségi élet az év egészében. Minden lehetőséget megragad a település a 
programok megszervezésében, az egyes civil szervezetek és nemzetiségi önkormányzatok 
bevonásával. A település nyitott minden egyes ötletre és felvetésre.  

Abrudán Andrea reflektál a Negye Zoltán által elmondottakra, miszerint korábban valóban téves 
e-mail cím szerepelt a Kétegyháza honlapján művelődési ház vonatkozásában. Elmondja, hogy 
személyesen korábban megbeszélték a rendezvényekkel kapcsolatos körülményeket. Tájékoztatja 
Negye Zoltánt, hogy januárban sok szabad időpont van a művelődési házban, azonban a február 
már telített. Szóban tájékoztatta Negye Zoltánt korábban, hogy milyen rendezvények kerülnek 
megtartásra a művelődési házban. 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester reflektálni kíván a korábban elhangzottakra. 
Emlékezete szerint a képviselő-testület egyhangúlag döntött abban a kérdésben, hogy nem 
támogatják a Kétegyházáért Egyesület névhasználatát. Bármi más jelző benne lett volna a névben, 
akkor az támogatható lett volna. 

Negye Zoltán elmondja, hogy a korábban működő hagyományőrző egyesület rövidített neve a 
Kétegyházáért Egyesület volt.    

Kalcsó Istvánné elmondja, hogy egy szavas egyesületnév nem volt korábban és ez a kérdéskör a 
képviselő-testületi ülésen is felmerült. 

Negye Zoltán kérdést tesz fel Dr. Petrusán Balázs jegyző részére, miszerint indokolás nélkül 
lehet-e ilyen jellegű döntést hozni? Dr. Petrusán Balázs válaszként elmondja, hogy a képviselő-
testület szóban tájékoztatta Negye Zoltánt a döntésének az indokolásáról. Egyebekben tájékoztatja 
Negye Zoltánt arról, hogy a névhasználat engedélyezése, avagy annak megtiltása mindenféle 
indokolás nélkül gyakorolható az arra jogosult részéről. 

Furák Zoltán észrevételezi, hogy a sportegyesület nem jó irányba haladt és ennek lett a 
végeredménye, hogy jelenleg nincs felnőtt csapat.    

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy amilyen módon csak lehetséges 
támogatja a település az egyesületet.   

Furák Zoltán kéri, hogy az önkormányzat segítse az egyesületet, hogy visszatérjen a jó irányba. 
Elmondja továbbá, hogy szeretné, hogy értékteremtés történne a településen.       

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy az önkormányzat gyakorlatilg 
valamennyi civil szervezettel együttműködik és eddig is együttműködtek, együtt dolgoztak a 
településért. 
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Furák Zoltán megkérdezi, hogy van-e kilátásban bármiféle munkahelyteremtést célzó lehetőség. 
Azt látja, hogy a kétegyházi lakosok más településre járnak át dolgozni, míg más településről ide 
járnak dolgozni. Olyan helyzetet kellene teremteni, hogy az emberek itt maradjanak helyben. Nincs 
olyan üzem a településen, ahol például dolgozni tudnának az itt élő asszonyok. 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy az elmúlt időszakban milyen 
intézkedések történtek a településen, ilyen pl. az első lakáshoz jutó személyek támogatása, ingyen 
telkeket hirdettek, amelyre nem volt jelentkező, ilyen a babakelengye csomag, rota vírus elleni 
vakcina biztosítása, Bursa Hungarica, Arany János tehetséggondozási díj. Az egyéb 
munkahelyteremtés tekintetében elmondja, hogy legutóbb egy török illetőségű cég kezdeményezett 
egyeztetést, azonban objektív okok miatt nem volt számukra megfelelő a település. Folyamatosan 
folynak az egyeztetések. A munkanélküliek száma egyebekben folyamatosan csökken. 

Kalcsó Istvánné elmondja, hogy mindig napirenden volt a kérdés, a képviselő-testület mindenben 
partner.  

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy a járdák állapotáról van 
információja a képviselő-testületnek.  

Malkócsné Szabados Ildikó elmondja, hogy a szomszédjában élő Japport Elemérné nagyon 
nehéz élethelyzetben van és kéri, hogy amennyiben mód és lehetőség van rá, az önkormányzat 
fordítson rá nagyobb figyelmet. 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy egyeztetés történt a 
családgondozóval. Tudomása szerint a gondnokság alá helyezése megindításra került. 

Kalcsó Istvánné elmondja, hogy csak azon lehet segíteni, aki ezt elfogadja. Az önkormányzat ott 
segít, ahol tud. 

Negye Zoltán köszöni a sportegyesület tekintetében tett intézkedéseket. Reméli, hogy ami 
segítséget az önkormányzat eddig is nyújtott, azt a jövőben is nyújtani fogja.  

Kalcsó Istvánné elmondja, hogy úgy gondolja, hogy minden egyesülettel, civil szervezettel jó 
kapcsolatot tud kialakítani az önkormányzat.  

Szelezsán Zsolt elmondja, hogy sok céget megpróbált az önkormányzat a településre csábítani, 
azonban minden cég kérte az infrastruktúra teljes kiépítését a település részéről. A sportegyesület 
egy működő egyesület, minden évben elmegy a pénzügyi beszámolója.                  

Gyebnárné Avramucz Hajnalka elmondja, hogy korábban tervbe volt véve egy tésztagyár 
elindítása, az emberek képzése is megtörtént, azonban valahogy mégis zátonyra futott a dolog. Az 
emberek sajnos akartak dolgozni. Egyebekben köszöni, hogy a Kétegyért Egyesület tájékoztatóját 
meghallgathatta, szeretné ha a jövőben együttműködnének. 
         
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megállapítja, hogy egyéb kérdés, hozzászólás nincs 
megköszöni a munkát és bezárja ülést. 

 
K.m.f. 

       Dr. Rákócziné Tripon Emese                   Dr. Petrusán Balázs 
                  polgármester          jegyző 

        Kalcsó Istvánné            
képviselő, jkv.hitelesítő 


